
Adaptació, evolució i un

novell al mig
Passat el primer tram de la temporada m'agradaria fer
una reflexió sobre el que ha donat de si la nostra colla
en aquests mesos. L'any començava amb un canvi de

cap de colla i una renovació important de l'equip tècnic.
Els objectius que es volien assolir tenien dues vessants.

Per una banda els concrets, els que veiem cada dia
treballant-se a l'assaig: consolidar castells antics i fer
per primera vegada el 3 de 8 i el pilar de 6. Per altra
banda, hi ha una sèrie d'objectius més subtils el resultat
dels quals segurament es veurà més a llarg termini.

Aquests objectius es poden resumir en què volem crear

una estructura d'assaig àgil i eficient que ens permeti
afrontar amb garanties d'èxit i continuïtat els castells

que estem assajant en l'actualitat i altres que tenim al

cap per un futur proper, a almenys no gaire llunyà. Amb
el nivell organitzatiu d'assaig que hem dut fins ara hem

aconseguit fites molt importants, però personalment em

quedava la impressió que estava arribant als seus límits.
Per avançar en els castells superiors crec que cal un salt

qualitatiu, que afecta tant al funcionament dels equips
de pinyes, tronc i canalla com una mica al concepte
que tenim tots d'assaig. Com veieu, objectius molt
ambiciosos per un cap de colla nou, que s'ha d'adaptar
a la nova tasca i la colla. I si la colla està d'acord amb
aquest plantejament d'objectius, la colla mateixa també
s'ha d'adaptar al nou equip tècnic. Potser aquest intent
de canvi d'estil s'ha interpretat a voltes malament a bé
no s'ha sabut transmetre de la manera adeqüada. AI
principi d'any, els assajos i l'ambient que s'hi creava es

rebien com si fossin més secs, com si s'estigués perdent
el bon rotllo. Alguna gent semblava que no disfrutava
fent castells com ho feia abans. El que volem però és

que l'assaig sigui més seriós perquè els castells que
volem fer reclamen un assaig així. I això no està gens
renyit amb què hi hagi bon rotllo i que ens ho passem
molt bé. De veritat, a l'assaig hi ha temps de sobres per
xerrar, lligar, fumar, fer el tanta i d'altres activitats
indicibles i també per assajar castells seriosament. A
mi tampoc no m'agradaria un assaig on només hi

hagués castells!
Un equip nou com el d'aquest any implica una sèrie de
noves maneres de fer que requereixen un període
d'adaptació per part de tots. És per aquest motiu que
crec que és extraodinàriament important que existeixi
un diàleg fluït entre junta, tècnica i la colla. No sempre
ha estat així, i crec que algun problema no ha estat

resolt a s'ha resolt no gaire satisfactòriament perquè na

ha arribat a qui havia d'arribar a ho ha fet per uns

mitjans massa indirectes (rumors, comentaris de
tercers ... ). Amb això vull dir que tenim les orelles posades
i que escoltarem tothom i el que sigui (crítiques,
comentaris, suggeriments, temors, acudits ... ).
L'assemblea de mitja temporada va ser, però, un toc

d'atenció que ens va fer adonar que potser estàvem
descuidant la comunicació i crec que va marcar un punt
d'inflexió en aquest sentit. Per tant, que tothom que tingui
alguna cosa a dir que ho digui (les juntes i les tècniques
sempre estan obertes a tota la colla). Personalment em

quedo a aquestes alçades de temporada amb la
impressió que s'ha millorat força en aquest punt.

Potser és una mica aviat per fer una valoració de com

o inions �
estan anant les coses. Els castells van bé, per tant, si
una construcció no surt avui sortirà demà, això no ho
dubteu. Crec que tots hem evolucionat molt positivament.
Alguns assajos han estat pràcticament modèlics.
Realment quan tota la colla va seriosament és imparable:
els assajos de Gavà, de Festa Major, Santa Perpètua i

de Llinars ens han posat a un nivell tècnic molt bo i, a

més, l'ambient de la colla crec que se n'ha ressentit

positivament. O potser hauria de dir que el bon ambient
i el treball seriós ens ha situat a un nivell tècnic òptim?
Les dues opcions són vàlides, crec. Tanmateix, ens

queda un llarg camí per recórrer. La tècnica i jo com a

responsable ho donarem tot perquè assolim tot el que
la colla es proposi. Només demanem il.lusió i que ens

prenguem seriosament la feina a l'assaig. Les ganes
de passar-ho bé ja les posem tots, i que no faltin!

Jordi Cirae (Cap de colla)

4 de 8 de Festa Major. Ni punt de comparació amb el de l'any passat!
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